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Fau referat 

 
Tid onsdag 31.5 kl. 18.30-19.30 
 

Tilstede: Andreas Eidem (FAU leder), Turid, for  Marianne Pettersen (1. trinn), 

Karen Kilane (2. trinn) Hege Hulløen (5. trinn) ingrid nordheim (6.trinn) 

 

Forfall: 

Anne vaaga (3.trinn),Ingunn Abusdal Røsok (4.trinn), Jofrid hansson (7.trinn) 

 

Referent hege Hulløen 

 
Saker 

Nr Sak 

 35-22/23 Godkjenning av referat 

 36-22/23 Informasjon fra skolen 

Ingen informasjon. 

 

 37-22/23 Innmeld sak ang økonomi og nett til fotballbane og basketballkurver 

ol. Rektor er informert, og ser på erstatning for nett. Dårlig økonomi 

i skolen gir sårbarhet ved hærverk. FAU leder har spilt inn at skolen 

må satse på utstyr som ikke lett kan ødelegges.  

Neste års FAU må følge opp sak om mulighet for å få støtte til ny 

fotballbane fra Norsk tipping (e.l.), og evt. opprettes spleis eller 

undersøke om noen ønsker å sponse (uten reklame. 

Det vil i så fall være lurt å lage flere atskilte baner (binger) da 

elevrådet peker på at banen i dag er en kilde til konflikt, feks 

mellom gutter og jenter. 

 38-22/23 Ansvar for Gps/17 mai- beskrivelser i årshjulet.  

● Lagt inn i mappe på google (som neste års fau leder har 

tilgang til) 

● Formidles videre til neste års ansvarlige av FAU leder: 

○ 4 trinn informerer sin gps vara om at de har ansvar 

for innkalling av gpa møte på våren ( dokumentene 

de trenger kan fås tak i av fau leder) 

○ 5. trinn informerer sin vara om at vi har ansvar for 

natteravn i 6 trinn 

○ 7 trinn har 17 mai (også informasjon/dokumenter hos 

FAU leder) 

 39-22/23 ● Svar ang høy fart i Kårholmsveien 

Fartsdempende tiltak er viktig for trafikksikkerheten, men kan 

samtidig gi dårlig arbeidsforhold og framkommelighet for 

utrykningskjøretøy ,renovasjonsbiler og brøytebiler. i kristiansand 

kommune blir fartsdumper brukt i stor grad, men vi ønsker samtidig 

å unngå nye humper der fartsnivået er lavt alleredet. 



FLEKKERØY SKOLE    Våre barn forandrer verden 

 
     
 
 

Det vil bli foretatt ulike hastighetsmålinger i området, og om det 

gjennomsnittlige fartsnivået overskrider fartsgrensen med ca 5km7t 

vil fartsdumper som regel bli innvilget 

dere vil bli informert når søknaden er behandlet.  

40-22/23 Evaluering/erfaringer- dele med neste års FAU: 

 

- Foreldremøte høst (første halvdel av september) og vår 

- Lærere har ansvar for å initiere foreldremøter 

- Viktig å prioritere nok til foreldresamarbeid 

- Vurder behov for flere møter initiert av FAU fortløpende 

 

41-22/23 Sender følgende saker videre til neste års FAU:  

● Midler til fotballbane 

● bevist skjermbruk/mobilfri skole 

● Bevissthet om skjermbruk / mobilfri skole . Fokus på 

etterutdanning / utdannede pedagoger. FAU felles foreslå 

avtale på hvert trinn om å holde aldersgrensene for Sosiale 

Medier? Et kort skriv som alle som vil kan skrive under på på 

hvert trinn, ville stått seg mye bedre nå foreldrene skal stå 

imot presset fra barna 

 

 

 

 

 

 


